
Primo december skulle vi aflevere resultatet af rundspørgen blandt foreningens medlemmer om 
interessen for etablering af Fjernvarme i Vesterled Grundejerforening. 
Resultatet blev følgende: 
 
Grundejere som i dag har anden opvarmningskilde end fjernvarme: 399 

Grundejere som har sagt ja tak: 83 
Grundejere som har sagt nej tak: 142 

Grundejere som ikke har svaret: 174 

 
Der er således en mindre del af foreningens medlemmer som ønsker at få Fjernvarme installeret nu ( 
ca. 21% ). 
 
Der er dog en hel del flere grundejere som synes det vil være en god ide, hvis der blev lagt 
fjervarmerør i grundejerforeningen, så man på et senere tidspunkt kunne skifte  
til fjernvarme, når man alligevel stod for at skulle skifte kedel/vandbeholder ude i fremtiden. 
 
Mange har givet udtryk for, at de inden for de seneste 1-2 år har skiftet fra oliefyr til naturgas og 
derfor nu har næsten helt nyt fyr, som de ikke ønsker at udskifte allerede. 
 
Resultatet er sendt til Brøndby Fjernvarme, som først i det nye år træffer beslutning om, hvorvidt de 
ønsker at gå videre med projektet. Når Brøndby Fjernvarmes beslutning er taget, 
vil den blive lagt ud på foreningens hjemmeside og opslagstavler.  
 
Venlig hilsen 
 
Kim K. Hansen 
 


